
 

Motioner årsmöte 2020-02-19 – 

styrelsens kommentarer och förslag 

 
 

Motion gällande minkpremie 

Frågan lyftes på årsmötet 2019, vilket styrelsen tog upp direkt på ett ordinarie styrelsemöte i 

Smedjebacken 28 mars 2019. Styrelsen beslutade då att inte stå bakom denna fråga. Dels för att 

riskerna är alldeles för stora för dålig publicitet för jägarkåren ut mot allmänheten i dessa dagarna 

med jakt, etik, rovdjur etc. samtidigt som en sådan skottpeng skulle kunna riskera att tära alldeles 

för hårt på kretsens ekonomi. 

 

Styrelsen ansåg DÅ, att detta är mer en fråga för det lokala jaktlaget eller viltvårdsområdet, t. ex hos 

oss i Torrbo ligger det inför årsmötet att införas en skottpeng på räv. 

 

Det är först en till synes enkel sak att besluta om skottpeng, men börjar man fundera på vad det 

egentligen innebär så växer problemet genast snabbare. Vilka djur ska vi ha skottpengar på? Vilken 

summa är relevant? Hur ska utbetalningen göras. etc. 

 

Förslag till årsmötet: Styrelsen diskuterade även detta på ordinarie styrelsemöte 2020-01-30 och 

styrelsen beslutade även då att inte stå bakom denna fråga, vilket gör att styrelsen yrkar på 

att avslå denna motion.  

 

 

Motion gällande seniorrabatt 

Styrelsen ställer sig frågande till denna motion, då man inte har statistik om hur många av de äldre 

som slutar på grund av ålder eller andra själ och om de väljer att vara medlem ändå fast de slutat 

jagat?  

 

Styrelsen ställer vidare frågan till årsmötet vad de tycker man ska göra? 

 

 

Motion gällande medlemsregister 

Styrelsen ställer sig bakom denna motion och systemet bör ses över så att förtroendevalda kan 

enklare komma in i sina egna medlemsdatabaser.  

 

Förslag till årsmötet är att skicka denna motion vidare till årsmötet för länsföreningen. 

 

 

Motion gällande kalenderfunktion 

Styrelsen ställer sig bakom denna motion och systemet bör ses över så att förtroendevalda kan 

enklare komma lägga in sina kalenderhändelser. Bör man ha en granskande funktion så bör detta 

ligga på någon annan än förtroendevald som kanske inte har den tiden, det bör vara ett krav på att 

händelser kommer upp under 24h.  

 

Förslag till årsmötet är att skicka denna motion vidare till årsmötet för länsföreningen. 
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